
Sa zadovoljstvom vas pozivamo na radionicu 

Kako malim koracima doći do velikog cilja – zaposliti se i ostvariti 

svoju karijeru 

 

Tijekom radionice moći ćete naučiti: 

- kako na najbolji način tražiti posao i ostvariti kontakte 
- što je sve neophodno za kvalitetan životopis te kako se istaknuti u odnosu na druge 

kandidate  
- na što je potrebno obratiti pozornost prilikom prijave na natječaj za posao 
- kako se pripremiti za razgovor za posao 
- na koji način se predstaviti poslodavcu na razgovoru za posao, prezentirati svoje vještine i 

znanja 
- koja su najčešća pitanja na razgovoru 
- koje su najčešće pogreške prilikom prijave na natječaj i tijekom razgovora za posao 
- koja su pravila odijevanja prilikom razgovora za posao. 

 

 

 

 

 

 

O predavačici: LORENA BASARA ZUPČIĆ pravnica je i sveučilišna 

specijalistica kriminalističkog istraživanja, tajnica u osnovnoj školi 

te predavačica. 

 

 

 

Mjesto održavanja radionice: Filozofski fakultet u Rijeci, prostorija F – 138, 1. kat 

Datum održavanja: 28. ožujka 2024. 

Vrijeme održavanja: Od 13:15 do 14:15 sati 

 

Prijave najkasnije do 27. ožujka 2024. na: https://forms.gle/XRSiFzahpDM3ddib9 

 

Dodatne informacije na: karijere@ffri.uniri.hr 

 

https://forms.gle/XRSiFzahpDM3ddib9
mailto:karijere@ffri.uniri.hr


 

Lorena Basara Zupčić iznimno je zanimljiva i svestrana osoba te nam je drago što ćemo je uskoro imati 

prilike ugostiti na Filozofskome fakultetu. Naime, 28. ožujka Lorena će održati radionicu na kojoj će 

nam otkriti tajne pisanja kvalitetnog životopisa i uspješnog predstavljanja poslodavcu.  

Do tada ćemo Lorenu pobliže upoznati kroz nekoliko pitanja koja smo joj postavili. 

 

Lorena, pravnica ste i sveučilišna specijalistica kriminalističkog istraživanja, s iskustvom u 

pravosuđu, bili ste imenovani za sutkinju, sada ste tajnica u Osnovnoj školi Gornja Vežica, a uz to 

ste i predavačica, autorica slikovnice, pjesnikinja .... Kako biste se vi opisali? 

Moje osnovno zvanje jest pravo i kriminalistika koje u svim segmentima obožavam, no jedan drugi dio 

Lorene bavi se i svime ovime što ste naveli. Uz to se bavim i kreativnim radom, organizacijom događaja, 

certificirana sam dizajnerica interijera i trenutno sam u fazi izdavanja svoje knjige poezije za koju 

uskoro pripremam promociju. Majka sam djevojčice Lucije, volim prirodu, kuhanje, pečenje kolača 

(osobito onih zdravih), druženje s prijateljima, glazbu, ples, čitanje knjiga (članica sam Čitateljskog 

kluba Gradske knjižnice Rijeka)…. 

Kako ste kao studentica prava zamišljali svoj budući karijerni put, a što je ono što vas je dočekalo u 

stvarnome životu? 

Još u srednjoj školi, smjer upravni referent, znala sam da će pravo obilježiti moj život. Kao jednom od 

najboljih studenata Pravnog fakulteta uručena mi je nagrada dekana za postignuti uspjeh tijekom 

studiranja na što sam osobito bila ponosna. Nakon fakulteta zapošljavam se u struci i staž stječem u 

Općinskom državnom odvjetništvu i na Županijskom sudu u Rijeci. Polaganjem pravosudnog ispita 

stječem pravo na daljnje napredovanje. Imenovana sam za sutkinju Općinskog suda, na Kaznenom 

odjelu. Upisujem poslijediplomski specijalistički studij vezan za kriminalistiku i uspješno ga završavam. 

No jedan poziv promijenio je put moje karijere i odlazim u školstvo gdje četrnaestu godinu obavljam 

poslove tajnice ustanove. U početku su me znali pitati zašto sam to napravila, odgovara li to radno 

mjesto svemu onome za što sam se školovala. Ne biste vjerovali koliko je posao tajnice ustanove 

opsežan. Osim pravnih propisa i administracije, život škole zaista treba pravnika koji će biti 

sveprisutan. 

 

Kada se osvrnete na svoje studentsko razdoblje što biste poručili studentici Loreni, posebno u 

trenucima u kojima se je suočavala s raznim izazovima? 

Zapravo ništa ne bih mijenjala. Uvijek je potrebno dati svoj maksimum i trud će se nagraditi. Tijekom 

studiranja bila mi je čast biti demonstratoricom i to je ono što bih svima preporučila. Da se uključe u 

aktivnosti fakulteta, pronađu ono što ih zanima i tamo djeluju.  

 

Tijekom vaše karijere i sami ste se često imali prilike predstavljati poslodavcima. Možete li se 

prisjetiti neke situacije kada razgovor za posao nije prošao prema vašim očekivanjima? Što ste iz 

toga naučili te kako ste se suočili s neuspjehom?  

Ono što često ističem, razgovoru za posao treba pristupiti bez stresa. Iako je to ponekad teško, 

vjerujte, i oni s druge strane bili su u tim situacijama. Imala sam sreću da je svaki natječaj završio  

pozitivnim ishodom, no da nije, vjerujem da bih iz toga nešto naučila i pokušala ispraviti za idući put.  



 

Danas vi čitate životopise drugih ljudi i odlučujete o njihovim sudbinama. Što je ono što prvo uočite? 

Koristi li vam prilikom selekcije kandidata štogod od naučenog tijekom studija kriminalističkog 

istraživanja? 😊 

Kao članica povjerenstva za zapošljavanje kandidata svakom kandidatu pristupam posebno. Važne su 

edukacije, rad na sebi, želja za učenjem, usavršavanjem, suradnja s kolegama… O radnom iskustvu 

možemo govoriti u slučajevima kada se ne radi o osobi koja je tek završila fakultet. Svako istraživanje 

pa i kriminalističko doprinosi najboljim rezultatima, tako da i ja sva svoja znanja uključujem u izazove 

koji se stavljaju pred mene.  

Nemojte nam baš sve otkriti, ali što ćemo imati prilike naučiti na radionici 28. ožujka te koju poruku 

biste uputili studenticama i studentima? 

Vaši studenti se prema mom mišljenju nalaze u jednoj od najljepših faza u životu i moj im je savjet da 

upijaju sve ono što se oko njih dešava. Na radionici ćemo proći sve izazove nakon završenog fakulteta, 

kako pronaći adekvatne poslove, kako selektirati poslodavce, pripremit ćemo se na pisanje životopisa, 

i ono najvažnije, na koji način se predstaviti poslodavcu na razgovoru da upravo taj kandidat bude ono 

što poslodavcu treba. Nadam se da se vidimo u velikom broju! 

 

 

 


